
Predsjedništvo UHSR 

Zagreb,15.prosinca 2005. 

 

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 

 

sa sjednice Predsjedništva (u proširenom sastavu) Udruge hrvatskih 

srednjoškolskih ravnatelja, održanoj 15.prosinca 2005. godine u hotelu Sheraton 

u Zagrebu, Kneza Borne 2 u 16,40  sati. 

 

Sjednicu je pripremio i sazvao, te joj predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić.  

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić pozdravio je nazočne i konstatirao da je ovoj sjednici 

Predsjedništva u proširenom sastavu nazočno 18 od ukupno 22 člana, što je dovoljan 

broj za pravovaljano odlučivanje. 

 

Nazočni članovi predsjedništva u proširenom sastavu: 

Neda Tolj Kramarić, Mladen Kamenjarin, Ivan Živković, Alan Labus, Višnja 

Francetić, Brunoslav Sabolek, Željka Štefša, Mile Lulić, Jelka Grđan, Željka 

Korlević, Jozo Bešlić, Željko Vukelić, Ivanica Belamarić, Davor 

Vidaković,Zvonimir Đurić, Slavko Ivanković , Dušanka Novak i Jozo Jurković  

 

Ostali nazočni: Jakov Bevanda i Stanko Berečki - članovi Nadzornog odbora, Grgo 

Luburić – tajnik UHSR.  

 

Predsjednik Udruge predložio je slijedeći dnevni red na usvajanje: 

 

1. Usvajanje zapisnika 10. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

2. Organizacija stručnog skupa i Skupštine UHSR-a  

     (Dubrovnik-veljača 2006) 

3. Različito 

 

 

Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi dnevni red, predsjednik Udruge 

dao je prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 

 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  PPrreeddlloožžeennii  ddnneevvnnii  rreedd  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  uussvvoojjeenn..  
 
 

 

Ad-1. Usvajanje zapisnika s 10. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

Nije bilo primjedbi na zapisnik s 10. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  ZZaappiissnniikk  ss  1100..  ssjjeeddnniiccee  PPrreeddssjjeeddnniiššttvvaa  UUHHSSRR--aa  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  

uussvvoojjeenn..  

 

 

Ad-2. Organizacija stručnog skupa i Skupštine u Dubrovniku 1. do 4.veljače 

2006. 

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić objasnio je sve pojedinosti oko organizacije stručnog 

skupa i Skupštine koji je planiran u Dubrovniku (prijava, način plaćanja, transfer, 

predviđeni hodogram stručnog skupa i Skupštine UHSR-a.) 

Nakon diskusije svi prijedlozi Ivice Lovrića su jednoglasno prihvaćeni uz napomenu da će 

točan hodogram dobiti svi ravnatelji  prije polaska.   

 

 

 

 

 

 



Ad-3. Različito 

 

  Ivica Lovrić je predložio da  Predsjedništvo razmotri slijedeće prijedloge: 

- Svaki ogranak Udruge bi se trebao sastati, te ispred svog ogranka predložiti 

počasne članove Udruge vodeći brigu da svakako budu predloženi ravnatelji koji 

su u mirovini a svojim  su aktivnostima doprinijeli radu Udruge 

- Da se ispred Predsjedništva Udruge pripremi i u MZOŠ uputi prijedlog "Nagodbe" 

o isplati regresa ravnateljima i ostalim zaposlenicima koji nisu do sad tužili za 

isplatu regresa 

- Da Predsjedništvo donese odluku o naknadi za administrativne, računovodstvene i 

informatičke poslove  Udruge 

 

Nakon diskusije  u kojoj je sudjelovala većina članova Predsjedništva, jednoglasno su 

donesene slijedeće odluke: 

 

- Voditelji ogranaka Udruge će na svom ogranku pripremiti popise za 

prijedloge počasnih članova Udruge vodeći brigu o kriterijima i predložiti 

ih na Skupštini . 

- Daje se suglasnost Predsjedniku da pripremi i u Ministarstvo uputi 

prijedlog  "Nagodbe" za isplatu regresa ravnateljima i ostalim koji nisu 

tužili. 

- Za  pomoć u poslovima (pravnim, administrativnim, računovodstvenim i 

informatičkim) za potrebe Udruge vanjskim suradnicima se može 

godišnje isplatiti ukupno neto 12.000,00 kuna . 

 

Jakov Bevanda najavio Andragošku školu koja će biti u Opatiji krajem siječnja 2006.god. 

 

 

Završeno u 17,30 sati. 

 

 

 

 

 

Zapisnik sastavio:            Predsjednik UHSR: 

G. Luburić, tajnik UHSR                       Ivica Lovrić 

 


